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1. Goedkeuren verslag vorige zitting 

Geen opmerkingen 

2. Toetreding tot Prolocus voor Stad en OCMW Harelbeke  
(Mieke Vandoorne) 

Kathleen Duchi: Zijn er kosten verbonden aan de eventuele opzegging van het contract? 

Mieke Vandoorne: Nee, er zijn geen kosten. Bij een opzegging blijft de opgebouwde reserve bestaan 

voor de werknemer. 

Willy Vandemeulebroucke: Kon Ethias zomaar het contract opzeggen?  

Mieke Vandoorne: Ja, dat was contractueel zo voorzien. 

Willy Vandemeulebroucke: Heeft Procolus een connectie met bankinstellingen?  

Stefan Himpens: Er is geen connectie maar ze doen wel beroep op een fondsbeheerder voor de 

beleggingen. 

Kathleen Duchi: Er blijft wel een risico?  

Stefan Himpens: Ja, het risico ligt bij Prolocus en daarvoor wordt eerst een buffer opgebouwd 

(prefinanciering van 5% voor de eerste jaren). 

Willy Vandemeulebroucke: Is er een duidelijk overzicht van wat de opbrengsten/reserves zijn?  

Mieke Vandoorne: Ja, dit kan tot op individueel niveau van de werknemer worden geconsulteerd. 

Patrick Claerhout: Er is een meerkost van 30.000 euro voor stad en ocmw voor de eerste jaren? En 

wat daarna?  

Stefan Himpens: T.o.v het vorig contract bij Ethias zal een stukje meer moeten worden betaald op 

jaarbasis. Dit bedraagt ongeveer 3860 euro (2510 + 1350) extra vaste kosten. 

Patrick Claerhout: is er al zicht op hoeveel gemeenten hieraan mee doen?  

Mieke Vandoorne: De VVSG trekt dit. Alle buurgemeenten doen zeker al mee en de meeste Vlaamse 

gemeenten zullen ook wel instappen. 

Kathleen Duchi: MIPS (verenigen met andere werkgevers) is nu met stad en ocmw, kan dit ook met 

het Zorgbedrijf? 

 Mieke Vandoorne: Nee, binnen MIPS moet iedere partij dezelfde modaliteiten volgen en dit zou 

moeilijk lukken met het Zorgbedrijf er bij.  

3. Kwartaalrapport Inhoudelijk - Financieel  (Stefan 
Himpens) 

Geen vragen 



4. Technische wijziging van het belastingreglement masten 
en pylonen (Stefan Himpens) 

 

5. Varia 

Patrick Claerhout: hoe zit het met de energiekosten van de stad/ocmw?  

Stefan Himpens: Op vandaag is een duidelijke meerkost nog niet zichtbaar omdat de voorschotten 

nog niet zijn aangepast maar dit zal ook wel stijgen natuurlijk. Dit is nog een grote onzekerheid voor 

de toekomst.  

Patrick Claerhout: We hebben in het verleden veel inspanningen geleverd oa mbt het Esco dossier, 

dit zou toch ook een effect moeten hebben?  

Stefan Himpens: Dit zou inderdaad een impact moeten hebben maar het is moeilijk te bepalen daar 

we niet met eenzelfde basis kunnen vergelijken. In 2020 en 2021 was er bv door Corona veel 

gesloten. Soms is er ook een wijziging in type energie. Zo zal School Zuid geen gas meer verbruiken 

maar wel meer elektriciteit. 

Filip Lainez: Wat is de impact van de verschillende loonindexeringen? En de prijsstijgingen in 

aanbestedingen van openbare werken?  

Stefan Himpens: Bij werken is dat duidelijk hoger, bv Kervijnstraat. Qua loonindexering gaan we dit 

voor de jaren 2023-2025 in het meerjarenplan van december verwerken. Normaal evolueren de 

belastinginkomsten dan ook wat mee maar dit zal de extra kosten niet volledig compenseren. De 

MJP-aanpassing van december zal ons dus wellicht voor moeilijke keuzes stellen. 

Geen varia punten. 

 
De zitting wordt afgesloten. 

 
 

De verslaggever 

Filip Hellyn 

 

  



Aanwezigheden 
 

Raadsleden Stemrecht 19/04/2022 

Alain Top Nee Aanwezig 

André Vanassche Nee Afwezig 

Brecht Vandeburie Nee Afwezig 

Cedric Van Den Bussche Nee Afwezig 

David Vandekerckhove Nee Aanwezig 

Dominique Windels Nee Afwezig 

Elke Vlaeminck Nee Afwezig 

Filip Lainez Ja Aanwezig 

Fleur De Buck Nee Afwezig 

Francis Pattyn Nee Verontschuldigd 

Gwenny Meyfroid Nee Afwezig 

Heidi Sohier Ja Verontschuldigd 

Inge Bossuyt Ja Verontschuldigd 

Kathleen Duchi Nee Aanwezig 

Koen Opsomer Ja Aanwezig 

Lise-Marie Platteau Nee Afwezig 

Louis Byttebier Nee Afwezig 

Lynn Callewaert Nee Verontschuldigd 

Melissa Depraetere Ja Aanwezig 

Nancy Debeerst Ja Aanwezig 

Patrick Claerhout Ja Aanwezig 

Rik Vandenabeele Nee Afwezig 

Rita Beyaert Nee Verontschuldigd 

Rosanne Mestdagh Ja Aanwezig 

Thomas Guillemyn Ja Aanwezig 

Tijs Naert Nee Afwezig 

Willy Vandemeulebroucke Ja Aanwezig 

Wout Patyn Ja Aanwezig 

Wouter Bouckaert Ja Afwezig 

 


